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Dalaman’da hortum kabusu

Çatılar uçtu, ağaç 
ve direkler devrildi

 » Harun Yıldırım
Meteoroloji 4’üncü Böl-

ge Müdürlüğü Bölge Tah-
min ve Uyarı Merkezi’nin kı-
yı kesimlerinde oluşabile-
cek olumsuz hava koşullarına 
karşı önlem alınması uyarısı 

yapmıştı. Uyarının ardından 
Dalaman ilçesi’nde Cumarte-
si günü sablah saatlerinde fır-
tına etkili oldu. Fırtınayla ile 
birlikte oluşan hortum çok 
sayıda evin çatısı uçtu, güneş 
enerjileri zarar gördü, elekt-

rik direkleri ve ağaçları da 
devirdi

Hortumda bina ve araç-
larda maddi hasar meydana 
gelirken, can kaybı ve yara-
lanma yaşanmadı. İlçede bu-
lunan Dalaman Anaokulu’da 

hortumdan büyük hasar gör-
dü. Dalaman Belediye Başka-
nı Muhammet Karakuş ekip-
lerin hasar gören bölgeler-
de çalışma başlattığını belir-
terek, hortum esnasında can 
kaybı yaşanmadığını belirtti.

Dalaman’da hortum meydana geldi. Fırtınayla oluşan hortumda bazı evlerin çatıları 
uçarken, devrilen ağaç ve direkler araçlara zarar verdi.

Ortaca’da ‘’24 Kasım 
Öğretmenler Günü” Çe-
lenk Sunma ve Kutlama 
Programı düzenlendi. İl-
çe Milli Eğitim Müdür-
lüğü tarafından Demok-
rasi ve Şehitler Meyda-
nında düzenlenen 24 Ka-
sım Öğretmenler Günü 
programı çelenk sunma 
ile başladı.

82DE

Ortaca’da Öğretmenler 
Günü kutlaması yapıldı

Dalaman CHP eski il-
çe Başkanı Sezer Durmuş 
Dalaman Belediye Başkan 
aday adaylığını İlçe Baş-

kanlığı binası yanında ya-
pılan bir tören ile açıkla-
dı ve başvurusunu yaptı. 
83DE

Sezer Durmuş, 
Dalaman Belediye 

Başkanlığı için 
aday adaylığı 

başvurusunu yaptı

Mehmet Yavuz Demir 
başvurusunu yaptı

27. Dönem AK Parti Muğla Milletvekili Mehmet Ya-
vuz Demir, Milas Belediye Başkanlığı için aday adaylığı 
başvurusunu yaptı. 83DE

Ak Parti’den kimler 
aday adayı oldu?

Ak Parti’de aday adaylığı 
başvuruları sona ererken, 1’i 
Büyükşehir olmak üzere top-
lam 35 kişi Ak Parti’den aday 
adaylığına başvurdu.

Ortaca’dan Belediye Baş-
kanlığı için tek başvuran isim 
Meclis Üyesi Ahmet Orhan 
oldu. 82DE

CHP Ortaca Belediye 
Başkan adayını ön 
seçim ile belirleyecek

Cumhuriyet Halk Par-
tisi Ortaca Belediye Baş-
kan Adayını nasıl belirle-
yeceği ile ilgili soru yanı-

tını buldu. CHP, yerel se-
çimler için Belediye Baş-
kan adayını ön seçim ile 
belirleyecek.84DE

CHP Ortaca’da ilk aday 
adayı Marziye İlhan

Cumhuriyet 
Halk Partisi’nden 
Ortaca Beledi-
ye Başkanlığı için 
aday adaylığı ilk 
başvuru yapan 
isim Marziye İlhan 
oldu. 84DE

Fırat Erişen 
Adaylığını 
açıkladı

Adı bir süredir Ortaca Belediye 
Başkan Aday Adaylığı için de geçen 
Fırat Erişen geçtiğimiz gün yaptığı 
yazılı açıklama ile adaylığını açıkla-
dı. 83DE
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 » Harun Yıldırım
Ak Parti’de aday adaylığı 

başvuruları sona erdi. 09 
Kasım’da başlayan başvurular, 
22 Kasım Çarşamba günü 
saat 19.00 itibari ile sona 
ererken, 1’i Büyükşehir 
olmak üzere toplam 35 kişi 
Ak Parti’den aday adayı oldu.

En fazla Fethiye’den 
isim aday adayı olurken, 
Kavaklıdere, Ula ve Yatağan 
ilçelerinden ise mevcut 
Belediye Başkanları dışında, 
aday adayı başvurusu 
yapılmadığı öğrenildi.

Muğla Büyükşehir 
Belediyesi; Mehmet Melih 
Tatlıcı

Bodrum; Murat Naci, 
Tahir Ateş,

Dalaman; Kadir Süzek, 
Mehmet Furkan Yıldırım, 
Uğur Akın Şahin, 

Datça; Mesut Armağan 
Ada, 

Fethiye; Mehmet Hikmet 
Selçuk, Muhammet Kökten, 
Özay Karagöz, Keramettin 
Yılmaz, Salih Eroğlu, 
Mehmet Göksu, Turgay 

Öztürk, Yusuf Çaylı, Harun 
Reşit Yiğit, Alper Kabasakal, 
Ömer Yıldırım, 

Köyceğiz; Mehmet İlhan, 
Şahan Şahan, Hasan Arslan, 
Mehmet Nadi Pirci, 

Marmaris; Erdal 
Kandemir, Elmas Ulupınar, 

Menteşe; Eray Çiçek, 
Salih Özen, 

Milas; Mehmet Yavuz 
Demir, Durmuş Özdemir, 
Hürol Önder, Mustafa Aktaş, 
Barış Saylak, 

Ortaca; Ahmet Orhan, 
Seydikemer; Salih 

Gümüş, Ramazan Kaynak, 
Mehmet Tanır.

Ak Parti’den kimler 
aday adayı oldu?
Ak Parti’de aday adaylığı başvuruları 
sona ererken, 1’i Büyükşehir olmak 
üzere toplam 35 kişi Ak Parti’den aday 
adaylığına başvurdu.

Ak Parti’den Ortaca Belediye Başkan 
Adaylığı için başvuran tek isim 

Ahmet Orhan oldu

 » Harun Yıldırım
Ortaca’da ‘’24 Kasım Öğ-

retmenler Günü” Çelenk 
Sunma ve Kutlama Progra-
mı düzenlendi.

İlçe Milli Eğitim Müdür-
lüğü tarafından Demokrasi 
ve Şehitler Meydanında dü-
zenlenen 24 Kasım Öğret-
menler Günü programı çe-
lenk sunma ile başladı.

Ardından Muğla Tica-
ret ve Sanayi Odası Ortaca 
Temsilciliği’nde etkinlikler 
düzenlendi. Etkinlik Saygı 
duruşu ve İstiklal Marşının 
okunması ve ardından gü-
nün anlam ve önemini be-
lirten konuşmanın yapılma-
sı ile devam etti. 24 Kasım 
Öğretmenler günü konu-

lu şiirlerin okunması, mü-
zik dinletisi ve düzenlenen 
yarışmalarda dereceye giren 
öğrencilere plaket takdim 
edilmesinden sonra etkinlik 
sona erdi.

Etkinliğe Ortaca 
Kaymakamı Kenan Aktaş, 

Belediye Başkanı ız Alim 
Uzundemir, Garnizon 
Komutanı V. Deniz 
Albay Ahmet Emre İnal, 
Cumhuriyet Başsavcımız 
Emre Genç, Ortaca MYO 
Vekili Ali Türker, İlçe 
Emniyet Müdürümüz Serpil 

Çalışkan, İlçe Jandarma 
Komutanı V. Yüzbaşı 
Resul Murat Kılıçarslan, 
İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Oktay Kaplan, Siyasi 
Parti Temsilcileri, kurum 
müdürleri, öğretmenler ve 
öğrenciler katıldı.

Ortaca’da Öğretmenler 
Günü kutlaması yapıldı
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Törende önce Dala-
man CHP İlçe Başkanı Bi-
lal Sarıhan kısa bir konuş-
ma ile partilileri selamla-
dı.Daha sonra kürsüye ge-
len Sezer Durmuş konuş-
masında “Değerli Fethiye 
Belediye Başkanım,meclis 
üyelerimiz,Kadın ve Gençlik 
kolları başkanlarım,önceki 
dönemde partimize hiz-
met etmiş parti büyük-
lerim, sivil toplum kuru-
luşlarımızın temsilcileri , 
muhtarlarım,Cumhuriyet 
Halk Partisine gönül vermiş 
yol arkadaşlarım , çok değer-
li Dalaman halkım ve basını-
mızın güzide temsilcileri

Cumhuriyet halk 
partisin’den Dalaman Bele-
diye Başkan aday adaylığımı 
açıklamam için düzenledi-
ğimiz toplantıya hepiniz hoş 
geldiniz,.

Konuşmama başlamadan 
önce müsaadenizle siz değer-
li halkıma kendimi tanıtmak 
istiyorum.

1988 yılında çiftçi bir aile-
nin çocuğu olarak Dalaman 
Kapukargın köyünde doğ-
dum. Dalaman Meslek Lisesi 
Elektrik ve Elektronik bölü-
mü mezunuyum.

2008-2016 yılları ara-
sında Dalaman Otogarın-
da kamıl koç acentalığı işlet-
meciligini yaparak iş haya-
tına başladım. 2013 yılında 
Cumhuriyet halk partisi Da-
laman ilçe teşkilatına üye ol-
dum.2014 ve 2018 yılları ara-
sında Cumhuriyet halk par-
tisi Dalaman Gençlik kolları 
başkanlığı görevinde bulun-
dum.2018-2019 tarihlerinde 
Cumhuriyet halk partisi Da-
laman İlçe Yönetiminde gö-
rev yaptım. 2019- 2023 yıl-
larında ise sizlerin takdiriyle 
Cumhuriyet halk partisi da-
laman İlçe Başkanlığına se-
çildim.

Dalaman’ın verimli bir ta-
rım bölgesi ve üreticilerin 
ürünlerinin değerlendirilme-
si ve pazarlanması amacı ile 
S.S Dalaman Tarımsal Kal-
kınma kooperatifinin kuru-
cusu olup, halen başkanlığını 
yürütmekteyim. Evliyim ve 1 

kız evlat sahibiyim.
Gün geçtikçe büyüyen, 

gelişen ilçemiz Dalaman için 
daha iyi bir gelecek inşa et-
mek, yaşam kalitesini art-
tırmak, oluşan sorunları 
çözümlemek,Dalaman’ımızın 
sahip olduğu değerleri ve kat-
ma değeri akılcı projelerle 
kullanımını sağlamak ve ha-
yata geçirmek için Dalaman 
belediye başkanlığı görevine 
adayım.

Dalaman, benim için sa-
dece bir coğrafi konum de-
ğil, aynı zamanda bir aile gi-
bi hissettiğim bir topluluğun 
da parçasıdır. İlçemizin gü-
zellikleri, dağları ve koyla-
rıyla muhteşem doğası, tari-
hi mirası ve elbette siz değerli 
insanlarımız, Dalaman’ı özel 
kılan değerlerdir.

Son yıllarda büyüyen ve 
gelişen Dalaman’ımızda so-
runlar da artış göstermiştir.

Başta şehiriçi trafik, oto-
park sorunu,altyapı eksik-
likleri ve çevre sorunlarıy-
la karşı karşıyayız.Yıllardır 
bölgemizde yetişen özellik-
le narenciye, nar ve zeytin 
başta olmak üzere üretici-
mizin hiçbir ürünü değer-
lenmemekle birlikte maa-
lesef köylümüzün uzun yıl-
lardır gülmemektedir. Aynı 
zamanda’da Turizimden gere-
ken yararı alamamakta, böl-
gemiz turizm bölgesi olması-
na rağmen sadece transit ge-
çiş alanı olmak durumunda 
kalmıştır.

Dalaman’ın tüm sorun-
larını giderecek devlet tara-

fından onaylanmış ve finans-
manı hak edilmiş projeler ol-
masına rağmen , geçmişteki 
olumsuzluklardan dolayı Da-
laman hep imkanlardan yok-
sun kalmış, adeta bir üvey 
evlat durumuna düşmüştür.

Gençlerimizin geleceği-
ni güvence altına almak için 
eğitim sisteminin güçlendi-
rilmesine katkı sağlayacağız.

Güzel Dalaman’ımızı bir 
kültür ve sanat şehri haline 
getirebilmek için yol arkadaş-
larımla birlikte var gücümüz-
le çalışacağız.

Bügün aynı zamanda bi-
zi biz yapan, demokrasimi-
zin ve cumhuriyetimizin te-
minatı olan

Ulu Önder Mustafa Ke-
mal Atatürk,ünde söyledi-
ği gibi “Milletleri kurtaranlar 
yalnız ve ancak öğretmenler-
dir. Öğretmenden, eğiticiden 
mahrum bir millet, henüz bir 
millet adını 
alma yete-
neğini kaza-
namamıştır.” 
sözü ile tüm 
öğretmenle-
rimizin ög-
retmenler 
gününü ca-
nı gönülden 
kutluyor ve 
saygıları-
mı sunuyo-
rum.

Kıymet-
li dostlarım 
sizlerin ve-
receği des-
teklerle Da-

laman’ımızı birlikte güzel ya-
rınlara taşıyacak projelere 
öncelik vererek hizmet etme-
ye söz veriyorum.

Birlikte kazanacağız, or-
tak akılla yöneteceğiz,

Çağdaş, ekonomik değe-
ri yüksek, kültür, turizm, sa-
nat ve festivaller kenti olma 
yolunda hep birlikte yürüye-
ceğiz.

Bu anlamlı günümde be-
ni yalnız bırakmayan siz de-
ğerli dostlarıma tesekkür 
eder saygılar sunarım.” de-
di.Kürsüye gelen Fethiye Be-
lediye Başkanı Alim Kara-
ca ise Seser Durmuş’un dai-
ma yanında olduklarını be-
lirterek başarılar diledi.Son 
olarak Sezer Durmuş başvu-
ru evreklarını içeren dosya-
yı İlçe Başkanı Bilal Sarıhan 
a verdi. 

(kaynak: dalamantv.
com)

Dalaman CHP eski ilçe Başkanı Sezer Durmuş Dalaman Belediye Başkan 
aday adaylığını İlçe Başkanlığı binası yanında yapılan bir tören ile açıkladı ve 
başvurusunu yaptı.

Sezer Durmuş, Dalaman Belediye Başkanlığı 
için aday adaylığı başvurusunu yaptı

 » Harun Yıldırım
Muğla Büyükşehir Bele-

diyesi il genelinde sorumlu-
luk alanındaki yollarda ba-
kım, onarım, yenileme çalış-
malarını aralıksız sürdürü-
yor. Her bölgede ihtiyaçların 
aciliyet durumuna göre yol 
programı hazırlayan ekip-
ler 2023 yılı çalışmalarını ta-
mamladı.

212 Km Yol Yapımı 
Gerçekleştirildi

Büyükşehir Belediye-
si ekipleri 2023 yılı yol ya-
pım programı dâhilinde 160 
Milyon TL’lik yatırımla 10 
ilçede toplam 40 mahalle-
de yol çalışması gerçekleş-
tirdi. Bu kapsamda Köyce-
ğiz, Marmaris, Menteşe, Mi-
las, Fethiye, Yatağan, Kavak-
lıdere, Ortaca, Datça ve Sey-
dikemer ilçelerinde onarım, 
bakım, yenileme çalışmaları 
kapsamında 212 km’lik as-
falt çalışmaları yapıldı. 

Mahalle 
Muhtarlarından 
Başkan Gürün’e 

Teşekkür
Büyükşehir Belediyesi-

nin 10 ilçede 40 mahallede 
gerçekleştirdiği 212 km’lik 
yol çalışmasını tamamla-

masının ardından mahal-
le muhtarlarından Başkan 
Dr. Osman Gürün’e teşek-
kür geldi. 

Mahallelerinin en büyük 
eksiklerinden birinin kulla-
nışlı ve modern yollar oldu-
ğunu söyleyen Yatağan Ka-
dıköy Muhtarı Ertan Uysal 
Büyükşehir Belediyesinin 
yaptığı çalışmayla bu eksiğin 
giderildiğini söyledi. Uy-
sal, "Mahallemizin en büyük 
eksiklerinden biri, modern 
yollardı. Muğla Büyükşehir 
Belediyemiz bu eksiği orta-
dan kaldırmak için 1.ve 2. 
kat yol çalışması yaptı. Yol-
larımızın yapılması halkımı-
zı mutlu etti. Muğla Büyük-
şehir Belediye Başkanımız 
Dr. Osman Gürün’e mahal-
lem adına teşekkür ediyo-
rum” dedi. 

Menteşe ilçesi Fadıl Ma-
halle Muhtarı Halil Or-
han ise “ Fadıl mahallemi-
zin yolları kötüydü. Büyük-
şehir Belediye Başkanımız 
Dr. Osman Gürün’den yol-
larımızın yapılmasıyla ilgi-
li talepte bulunduk. Büyük-
şehir Belediyesi ekipleri ma-
hallemizin yollarını yaptı. 
Mahalle halkım adına Muğ-
la Büyükşehir Belediyemize 
çok teşekkür ediyorum” di-
ye konuştu.

Büyükşehir Kırsal 
Mahallelerde Yol 
Çalışmalarını Tamamladı
Muğla Büyükşehir Belediyesi 2023 
yılı yol yapım programı dâhilinde 
10 ilçe 40 mahallede başlattığı 212 
km’lik yol çalışmalarını tamamladı. 
Kırsal mahallelerde yol çalışmalarının 
tamamlanmasının ardından mahalle 
muhtarları Büyükşehir Belediyesine 
teşekkür etti.

 » Ceylin Şener
Türkiye'deki yerel yöne-

timlerin belirlenmesi için 31 
Mart 2024 tarihinde yapıla-
cak olan yerel seçimler için 
Muğla’da AK Parti’den aday 
adayı olmak isteyen isimler 
de yavaş yavaş netleşiyor.

1999-2009 yılları ara-
sında Güllük Belediye Baş-
kanlığı yapan 27. Dönem 
AK Parti Muğla Milletvekili 
Mehmet Yavuz Demir, Mi-
las Belediye Başkanlığı için 
aday adaylığı resmi başvu-
rusunu yaptı.

Mehmet Yavuz Demir 
başvurusunu yaptı
27. Dönem AK Parti Muğla Milletvekili 
Mehmet Yavuz Demir, Milas Belediye 
Başkanlığı için aday adaylığı 
başvurusunu yaptı.
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 » Ceylin Şener
Ortaca’da Cumhuriyet 

Halk Partisi’nden Belediye 
Başkan Adaylığı için ilk baş-
vuran isim Marziye İlhan ol-
du.

CHP Ortaca İlçe 
Başkanlığı’nda düzenledi-
ği basın açıklaması ile aday 
adaylığını açıklayan Marzi-
ye İlhan, aday adaylığı di-
lekçesini İlçe Başkanı Özcan 
Özsoy’a verdi. 

Marziye İlhan sözleri-
ne geçtiğimiz günlerde vefat 
eden eski Belediye Başkanı 
Hasan Karaçelik’i anarak baş-
larken, “öncelikle acımız bü-
yük. Önceki dönem eski be-
lediye başkanımız Hasan Ka-
raçelik abimizin ruhu şad ol-
sun başımız sağolsun, işıklar 
içinde uyusun” dedi. 

Ortaca’da CHP’den ilk ka-
dın aday adayı olduğunu be-
lirten Marziye İlhan açıkla-
masında, “Ortaca bir mar-
ka olabilir ama birleşerek, ba-
rış diliyle, şefkatle, sevgiyle. 
Ama bağırarak değil. Gençle-
rin uzmanlık alanları var, ta-
rımla ilgili sorunlarımız var, 
teknik sorunumuz var, yaşlı-
lık sorunumuz var, çocuklar-
la ilgili sorunumuz var, niye 
birleşerek ortak bir dille yö-
netim yapamıyoruz. Bu hayal 

değil, Maçoğlu, Büyükerşen 
nasıl yapmış?” dedi.

Birlikte çalıştığı 
arkadaşlarının hiçbirisinin 
beklentisinin olmadığını 
belirten İlhan, “Bana bu 
kadar birikim var, bunu 
kullanalım ve halka sunalım. 
Yarın biz sizin sürecinizde 
olamayabiliriz ama biz 
burada değişen rejime 
karşı nasıl birlik olabiliriz, 
nasıl bir model yaratabiliriz 
noktasında buradayız.

Tarım ile ilgili şuradaki 
tarımsal üretimi düşündüğü-
müzde, İstanbul’da, Ankara, 
Mersin, İzmir CHP’nin tüm 
yöneticiler birleşip bir koope-
ratif yapsalardı, Bakırköy’ün 
ihtiyacını karşılardı. Sade-
ce iletişim kurmak, entegras-
yon, ortak akıl. Herşeyi bile-
mem ama bilenlerle birlikte 
yol alabiliriz” dedi. 

Kendisine aday adaylı-
ğı için geç kaldığını söyle-
diklerini belirten Marziye İl-
han, “Çünkü aklımda yoktu. 
Ben buraya geldiğimde şura-
ya oturduğumda parti örgü-
tünün yapısını kurumsallaş-
tıralım dedim. Yardım etmek 
istiyorum dedim, ben bunu 
dışarıya profesyonel olarak 
veriyorum dedim. Buraya 
yaparsak seçime kadar insan-

ların önünde imajımızı dü-
zeltelim dedim. Ama olmadı.

Diyelim ki biz kazandık, 
diyelim ki ben adaylığı ka-
zandım. Önce Belediye’de, 
yapıyı kurgulamak gereki-
yor. Önce bağımsız denetçi-
lerle talan edilecek, mevcut 
durum ne, maddi durum ne, 
hizmet ne, bağımsız denetçi-
ler denetleyecek. Bunlar şef-
faf olmak zorunda. Şu an bize 
hesap veren kimse yok. 

Arkasından mevcut faa-
liyetler nelerdir? Gelir getiri-
ci faaliyetler etkin mi, verimli 
mi? Ben 500 lira bütçeye ko-
yup 600 lira harcıyorsam bu-
nun hesabı nerede? Bunu ya-
parken tüm çalışan ve yö-
neticilerle toplantı yapılma-
sı lazım, halka nasıl yansımış, 
sonra da oturup yol harita-
sı çizilmeli. Zor mu? Değil.  
Kolay mı? Birlik olursak ko-
lay” dedi. 

Belediye ile halkın enteg-
re edilmesi gerektiğini be-
lirten Marziye İlhan, “Bu-
nu yaptığımızda, süreci hal-
ka verdiğimizde onlar çok iyi 
denetleyecek. Mahalle komi-
tesi kuracağız, her komitenin 
koşulları belirlenecek, ihti-
yaçlar, sorunlar, öneriler ma-
halle kontrol sistemleri olu-
şacak.

Projeleriniz ne diye soru-
yorlar. Bir sürü proje çıkabi-
lir. Burada Ortaca markası-
nın yönetimi olarak bakma-
mız lazım. Ortaca bir mar-
ka olabilir mi? Muğla’nın, 
Mersin’in kimliği yok. Çok 
güzel kaynakları var, tu-
rizm harika, doğa harika 
ama kimlik yok. Biz Ortaca’yı 
marka yapabilir miyiz? Yapa-
biliriz. Kendi markalarımı-
zı oluşturabiliriz. Uluslarara-
sı satış pazarlama yapabiliriz. 
O zaman halkın refahına yö-
nelik özel projeler gerekiyor. 
Halk komitelerindeki sorun-
ları alıp bu sorunları çözecek 
projeleri üretmekten bahse-
diyorum.

İstihdam önemli, ka-
dınlara ve gençlere. Genç-
ler umutsuz, gençlere yöne-
lik birçok şey yapmak gere-
kiyor. Yaşlılar ile ilgili proje-
ler var. 0-6 yaş önemli, kişilik 
oluşuyor. 0-6 yaşındaki ço-
cukları yakalayacak projeler 
üretmemiz gerekiyor. Eğitim-
de, taşıma sistemle dağ köy-
lerinde öğretmenlerden halk 
uzak tutuluyor. O zaman ca-
mi de imamlar yönlendiriyor. 
İmamlarımız olsun, Müslü-
man bir ülkeyiz, imamın yeri 
orası. Sorun yok ama aydın-
lanmanın temeli öğretmen-

den geçiyor. O yüzden ora-
larda ne yapılabilir diye pro-
jeler üretmek gerekiyor” de-
di.

Tarımsal alanların ve bil-
gi fabrikasının çok önemli ol-
duğunu belirten İlhan, “Bi-
limle yönetilmeyen bir şey 
yok olmaya mahkum, o yüz-
den bilimsel verilere kanıta 
dayalı somut çıktılarla yöne-
tim sürecini yürütürsek başa-
rılı olacağız.

CHP’den kimi koyarsanız 
kazanır dediler, çantada kek-
lik değil. 2019’daki gibi çan-
tada keklik değil. O zaman, 
eğer ben bu süreçte başarılı 
olursam ve aday olarak çıkar-
sam, öncelik CHP’nin Orta-
ca içindeki mevcut durumu-
nu seçim için analiz etmem 
gerekiyor. Hızlıca risklerimiz, 
tehditlerimiz, en güçlü ve za-
yıf yanlarımızı ortaya koyup 
buna göre aksiyon yapmamız 
gerekiyor. Seçmeni haritalan-
dırmak gerekiyor” dedi. 

Kazanma sürecine yöne-
lik stratejik plan ve aksiyo-
nun önemli olduğunu belir-
ten Marziye İlhan, “Hedefle-
nen projeleri entegre etmek. 
Sen ben kavgasını halka yan-
sıtmamak gerekiyor. Bir sürü 
aday adayımız var. Bu nok-
tada her birimizin söylemi, 
halka şefkat olmalı diye dü-
şünüyorum, çünkü halk tep-
kisel oy verip farklı yollara 
kayabilir” dedi.

“Halkın gözünde görünür 
olmak önemli” diyen Mar-
ziye İlhan son olarak, “Kim-
lerle çalışmak istersin, mec-
lisinde kimler olacak dediler. 
Şunlar, bunlar olmalı mı gibi. 
Hayır, buradaki arkadaşları-

mız meclis üyesi olacağız de-
mediler, sadece değişim ya-
ratmak istiyoruz dediler. Eğer 
ben alırsam tüm aday adayı 
olan arkadaşlar mecliste ola-
bilir, çalışabilir, birlikte ça-
lışabiliriz. Ben başkan değil 
Marziye olurum. Proje baz-
lı yürütürsek, sağlıktan an-
layan sağlıkla ilgili, turizm-
den anlayan turizmi, eği-
timden anlayan eğitimi, işçi 
hakları, temel hak ve özgür-
lük onu yapsın. Birlikte olu-
ruz. Bu sandıktan kim çıkar-
sa da onun yanında ben olu-
rum” dedi.

Üyelerden destek isteyen 
Marziye İlhan son olarak bir-
likte yol alacağı ekip arka-
daşlarını tanıtarak onlara söz 
verdi.

MARZİYE İLHAN 
KİMDİR?

Marziye İlhan, Ortaca il-
çesine bağlı Güzelyurt kö-
yünde doğdu. Birçok sektör-
de çalışarak kazandığı dene-
yimleriyle kariyer yolculu-
ğunda ilerlemiş ve bu bilgi 
- becerisini de birçok işlet-
menin yönetim kademelerin-
de kullandı.  Yönetici olarak, 
profesyonel ekiplerin yöneti-
minde planlama, organizas-
yon, yürütme, koordinasyon, 
denetleme fonksiyonlarında 
liderlik yaptı. 

Bu kuruluşlarda, eleman 
seçme ve yerleştirme süreç-
lerinin oluşturulması, oryan-
tasyon ve hizmet içi eğitim 
programlarının oluşturulma-
sı görev tanımlarının oluştu-
rulması, çalışma koşullarının 
düzenlenmesi. 

devamı85de

CHP Ortaca’da ilk aday 
adayı Marziye İlhan
Cumhuriyet Halk Partisi’nden Ortaca Belediye Başkanlığı için aday adaylığı ilk 
başvuru yapan isim Marziye İlhan oldu.

 » Ceylin Şener
Siyasi partilerin kimleri aday 

göstereceği ve aday belirleme süre-
cinde nasıl bir yol izleyeceği merak 
konusu. Bu konu da merak edilen 
partilerden olan Cumhuriyet Halk 
Partisi’nde İl Başkanı Zekican Bal-
cı, daha önce yaptığı açıklamalar-

da adayı örgütün belirleyeceğini be-
lirtmişti. 

Bu açıklamalara rağmen, 
CHP’nin adayı ön seçimle mi yoksa, 
atama ile mi belirleyeceği bilinmi-
yordu. Bu soru cevabını buldu.

Cumhuriyet Halk Partisi, Orta-
ca Belediye Başkan Adayını, üye ba-

zında yapacağı ön seçim ile belirle-
yecek.

CHP Ortaca İlçe 
Başkanlığı’ndan konu ile ilgili üyele-
re SMS mesajı gönderildi. İlçe Baş-
kanı Özcan Özsoy imzası ile gön-
derilen mesajda, “CHP Ortaca İl-
çe Yönetimi olarak, üyelerimize ver-

diğimiz söz gereği, 22.11.2023 ta-
rihinde yapılan Yönetim Kurulu 
Toplantısı’nda, Belediye Başkan 
Adayının parti örgütü kontrolün-
de üye bazında ön seçimle belirlen-
mesine oy birliği ile karar verilmiş-
tir. Tüm Üyelerimize saygıyla duyu-
rulur” denildi.

CHP Ortaca Belediye Başkan 
adayını ön seçim ile belirleyecek
Cumhuriyet Halk Partisi Ortaca Belediye Başkan Adayını nasıl belirleyeceği ile ilgili soru yanıtını 
buldu. CHP, yerel seçimler için Belediye Başkan adayını ön seçim ile belirleyecek.
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Ücretlerinin belirlenmesi, 

hizmet standartlarının geliş-
tirilmesi, sağlık hizmetlerinin 
pazarlanmasında piyasa araş-
tırma ve ücretlendirme, ku-
rumun iç ve dış müşteri iliş-
kilerinin düzenlenmesi ve ta-
nıtılmasını,  proje geliştime 
ve yönetme, kalitenin sürek-
liliğinin sağlanmasına yöne-
lik çalışmalar, kongre, sem-
pozyum vb. bilimsel toplantı 
organizasyonlarını yaptı.

Türkiye ve KKTC de yerel 
yönetimlerde danışmanlık, 
eğitim ve gönüllülük esasına 
dayalı çalışmalar yaptı.

Birçok üniversite, kurum 
ve kuruluşlarda yönetim, li-
derlik, kalite, iletişim ve kişi-
sel gelişim eğitimleri verdi.

Fransa’da yaşayan Türki-
yeli göçmenlere yönelik bir 
çalışma yapmış ve bir model 
geliştirdi.

Ayrıca sosyal sorumluluk 
çalışmaları kapsamında, Koç 
Üniversitesi Sağlık Bakanlığı 
İşbirliğiyle Kalite, Hasta Gü-
venliği, Bilgi Güvenliği ko-
nularında sağlık çalışanları-
na ülke genelinde farkındalık 
seminerlerinin organizasyo-
nunda liderlik yaptı.

Ayrıca orta ve lise öğren-
cilerine yönelik kişisel  geli-
şim eğitim seferberliği, kadı-
na şiddet, uyuşturucu ile mü-
cadeleye yönelik vb. sosyal 
sorumluluk projeleri yaptı.

Birçok sertifika program-
larının bizzat tasarımını, eği-
timciliğini ve pazarlaması-
nı yaptı.

Halen sahip olduğu eği-
itm ve danışmanlık şirketinin 
faaliyetlerinin yönetiminden 
sorumlu.

EĞİTİM VERDİĞİ 
ALANLAR  

Kişisel kalite ve Profesyo-
nellik

Kişisel Kalite ve Liderlik
Organizasyon ve Yönetim
İnsan Tanıma
Kendini Tanıma
Yöneticilik ve Liderlik
Örgüt Kültürü
Örgütsel Değişim
Toplam Kalite Yönetimi
Girişimcilik eğitimi
Proje Yönetimi
Hastane Yönetimi
Sağlık Sistemi
Sağlık Hizmetlerinde Yö-

netim
Stres yönetimi
Zaman Yönetimi
Problem Çözme
Çatışma Yönetimi
Etkili Sunum  Hazırlama
Eğitici Eğitimi
Ekip çalışması
İletişim
Sağlıkta İletişim
Motivasyon
Kişisel İmaj
Kişisel Gelişim
Motivasyon
Kurumsal Görgü Kural-

ları
Hasta Odaklı Hizmet 
Müşteri Odaklı Hizmet

Aile Sağlığı
Ergen Sağlığı 
Ev Kazalarının Önlen-

mesi
Hasta Güvenlği
Çalışan Güvenliği
Bilgi Güvenliği
Sağlık Çalışanları ve İle-

tişim
NLP  ve Satış Teknıklri
Etkili Satış Teknikler
Insan Kaynakları
Etkili Sunum Teknikleri
2018-2023
Halen Işık Üniversitesi 

Öğretim Görevlisi
Halen Hastane Dergisi 

Genel Yayın Yönetmeni
Halen Educon Center ve 

Myeduco Eğitim ve Danış-
manlık Şirketlerinin Direk-
törü

Sağlık sektörü ve diğer 
sektörlerde yönetim, kalite ve 
eğitim danışmanlığı hizmet-
lerinin sunulması, 

Muğla Ticaret Odası Far-
kındalık Eğitimleri Serisi-1 
Muğla Merkez 

Muğla Ticaret Odası Far-
kındalık Eğitimleri Serisi-2 
Ortaca

BHT Tema Hospital
Mardo (dondurma-pasta- 

ve yiyecek) yönetim ve ka-
lite danışmanlığı devam et-
mektedir.

Masal Anlatıcılğı projesi 
kapsamında eğitici eğitimi ve 
masaların/öykü anlatıcılığı-
nın değerler,problem çözme 
ve özgüven geliştirilmesinde 
çocukların kişisel gelişimleri-
nin yönlendirilmesi için eği-
tim ve yayın çalışmaları  de-
vam etmektedir.

Tarihi Safranbolu Fırını 
Yönetim Danışmanlığı

KKTC Geçitkale Beledi-
yesi

KKTC Girne Belediyesi
KKTC Değirmenlik be-

lediyesi
KKTC Educon Center, 

Myeduco Online Eğitim Por-
talının kurulması.  

KKTC’DE Sağlık Zirvesi 
Seminerler Serisi, Kişisel Ge-
lişim Zirvesi Seminerler Seri-
si,  İnsan Kaynakları Zirvesi 
Seminerler Serisi, 

Avrasya Hospital JCI Da-
nişmanliği

Türkiye’ de üniversite, be-
lediye birçok kamu ve özel 
sektörde seminerler,

İlim Üniversitesi Öğretim 
Görevlisi, Toplam Kalite Yö-
netimi, Sağlık Çalışanlarının 
İletişimi,

Kıbrıs Amerikan Üniver-
sitesi Öğretim Görevlisi, Top-
lan Kalite Yönetimi, Sağlık 
Çalışanlarının İletişimi, Has-
tane Yönetimi,

Kıbrıs Amerikan Üniver-
sitesi, Sürekli Eğitim Merke-
zi İşletmesi,

Merit Lefkoşa 
Hotel&Casino Yönetim Da-
nışmanlığı ve Eğitim, 

KKTC BRT’de Sevgi Atöl-
yesi TV Programı

Ekor Unlu Mamülle-

ri (fabrika ve mağazaların-
da) Yönetim Ve Eğitim Da-
nışmanlığı.

Başbakanlık Uyuşturucu 
ile Mücadele Komisyonu ile 
tüm ada da “Çocuklarımıza 
Sevgi Aşılıyoruz Projesi” kap-
samında ana baba okulu, öğ-
retmenlere iletişim ve çocuk-
lara özgüven eğitmleri veril-
miştir.  

2013-2018
Koç Üniversitesi HYO 

SANERC Akademik Danış-
man, 

Işık Üniversitesinde Öğ-
retim Görevlisi, 

Nişantaşı Üniversitesi 
Öğretim Görevlisi,

Hızır Eğitim Kurumla-
rında Eğitim Ve Yönetim Da-
nışmanı, 

Ülke genelinde “Kişisel 
Gelişim Eğitim Seferberliği”,  

Kolan Sağlık Grubu Di-
rektör Danışmanlığı,

Özel Hekimler Tıp Mer-
kezi Yönetim, Eğitim Danış-
manlığı,

Maltepe Belediyesi Da-
nışmanlığı,

Avek Otomativ Eğitim 
Danışmanlığı,

Dilaver Pastaneleri Kalite 
Ve Yönetim Danışmanlığı,

Okan Üniversitesi Sürekli 
Eğitim Merkezi “Eğitici Eği-
timi Sertifika Programı” Iş-
birliği,

Beylikdüzü Belediyesi Yö-
netim ve Organizasyon Da-
nışmanlığı 

Riccon Akademi’de Ge-
nel Müdür olarak çalışmış-
tır. (Akademi eğitim ve da-
nışmanlık şirketidir ve kendi-
sine aittir.

2012- 2013
Liv Hospital Hasta Bakım 

Grup Müdürü
Liv Hospital kuruluş sü-

recinde rol almıştır.
2006 Mart -2012 Ağustos
Koç Ünv. Semahat Ar-

sel H. Eğitim ve Araştırma 
Merkezi’nde Direktör olarak 
görev yapmıştır. 

OSM Ortadoğu 
Hastahanesi’nin Yönetim, 
Organizasyon, Sertifikas-
yon ve kalite sürelerini yönet-
miştir.

Konya Meram Tıp Fakül-
tesi Ameliyathane Reorgani-
zasyonu

Batı Bahat Hastanesi
Sağlık Bakanlığı sertifika 

süreçlerinin yönetimini yap-
mış, merkezin uluslararası 
akreditasyonunda liderlik ya-
parak eğitim programlarının 
akredite edilme sürecinde yer 
almıştır.  

Birçok sertifika progra-
mını sektöre kazandırırken 
standartların oluşturulma-
sı ve bakanlık düzeyinde ko-
misyonların oluşturulmasın-
da rol almıştır.

Koç üniversitesi adına 
hastane organizasyonlarında 
kurumsal danışmanlık ekibi 
oluşturarak hizmet vermiş ve 
ülke genelinde eğitim pazar-

lama stratejileri geliştirmiştir. 
1 Ağustos 1997  -28 Şubat 

2006  
VKV. Amerikan Hastane-

si  Hasta Bakım  Hizmetleri  
Yöneticisi

1996-1997 
İstanbul Yüksek  İhtisas 

Teşhis Merkezi
Genel Koordinatör
1992 – 1996 
Özel Çapa Hastanesi
Hastane Müdürü
1991 – 1993
Amiral Bristol Amerikan 

Hastanesi
Hastane Yönetimi Stajı
 1988 – 1991 
Wyeth Lab. A.Ş.
Beslenme ve aile planla-

ması  grubunda tanıtım ve 
eğitim sorumlusu

1986 – 1988  
İmpeks A.Ş.
Nutrica Bebek Mamaları
Tanıtım Görevlisi
1980 –1986    
Sağlık Bakanlığı
İstanbul Rehabilitasyon 

Merkezi
Hemşire ve Sorumlu 

Hemşire 
Başhemşireye bağlı ola-

rak çalışır
EĞİTİM DURUMU
Güzelyurt İkokulu
Ortaca Ortaokulu
Ankara Cebeci Sağlık 

Meslek Lisesi
İşletme Fakültesi, Anado-

lu Üniversitesi
İstanbul Üniversitesi Has-

tane ve Sağlık Kuruluşların-
da Yönetim Yüksek Lisans 
Programı 

İstanbul Üniversitesi Siya-
set Bilimi ve Kamu Yönetimi 
Öğrencisi

ALMIŞ OLDUĞU 
ÖDÜLLER

Hastane Dergisi 2003 yılı 
Özel Sektörde En Başarılı H. 
Yöneticiliği Ödülü

YAYINLAR
Sağlık Çalışanlarının İle-

tişimi- Ders Kitabı
Ana Baba Olmak Şefkat 

Dili Konuşmaktır. 
Etkileyen Eğitimci Olmak
Şiir Gezmeleri
Ergenliğin Sırlarına Yol-

culuk 
Görgü ve Nezaketin Gü-

cü  
Ayrıca, tıbbi hatalara ve 

ekip çalışmasına yönelik ki-
tap bölümleri yazmıştır.  

TV PROGRAMLARI
Türkiye TR. “Marziye İl-

han İle Yaşamak Güzeldir “   
KKTC -BRT  “Sevgi Atöl-

yesi” TV programı. 
ÜYE OLDUĞU MESLE-

Kİ DERNEKLER:
Sağlık Yöneticileri Derne-

ği Kurucu Üyesi (1996)
Sağlık Yöneticileri Derne-

ği Yönetim Kurulu üyesi ve 
Genel Sekreter (2003-2005), 
(2005-2008)

Halen Uluslararası Pro-
fesyonel Koçluk Araştırmala-
rı Derneği (İPCO-RA) Baş-
kanı

Seçimler öncesi 
partilerin aday belirleme 
süreçleri devam ediyor. 
Ortaca’da seçim öncesi en 
hareketli parti konumunda 
CHP’den daha önce 
Belediye Başkan Aday 
Adaylığı için ismi geçen 
İnşaat Mühendisi Fırat 
Erişen, Belediye Meclis 
Üyeliği’ne aday adaylığını 
açıkladı. Erişen konu 
hakkında yazılı bir 
açıklamada bulundu.

muglayerelhaber.com’da 
yer alan habere göre Fırat 
Erişen’in açıklaması şu 
şekilde;

Ben aday adayıyım, 
evet dostum adaysın, tabi 
ki en doğal hakkın üyesin 
olacaksın;

Bizde sizleri 
destekleyeceğiz oy atacağız 
size..

Soruyoruz;
Belediye nedir ?
Belediyecilik nedir ?
Fen işleri ne iş yapar ?
İmar işleri ne iş yapar ?
Plan proje işleri ne iş 

yapar ?
Zabıta ne iş yapar ?
İnsan kaynakları ne iş 

yapar ?
Kadronda belediyeden 

anlayan kimler var ?
Kadronda teknik eleman 

kimler var ?
Kadronda halkta karşılığı 

olan kimler var ?
Aday adayı olmadan 

önce kime sordun, halkta oy 
olarak karşılığın var mı ?

Olsun üyeler beni seçer, 
olsun genel merkez beni 
atar..

Olmaz dostum 
olmaz ikisi de olmaz, at 
gözlüklerinizi çıkaracaksınız, 
çıkacaksınız sokağa kendi 
3-5 üyenize değil, sokağa 

soracaksınız, sokağa..
Kendi aranızda üye 

yarışı yapıp kim daha 
fazla üye yapar onlar da 
beni destekler derdinden 
sıyrılacaksınız, Belediye 
başkanlığına aday adayı 
olmak sorumluluk ister, bilgi 
ister, halktan destek ister..

Yoksa sadece 
aday olursun seçim 
kazanamazsın, örneğini bir 
dönem önce yaşadık..

Bu duygularımla 
Cumhuriyet Halk Partisi’ 
nden önümüzdeki seçim 
sürecinde “MECLİS 
ÜYELİĞİNE” başvurumu 
pazartesi itibariyle 
yapacağım, yukarıdaki 
yazdığım kriterlere, Ortaca 
için seçim kazanabileceğine 
inandığım arkadaşlarla yola 
devam edeceğimi buradan 
bildiriyorum..

Bu süreçte beni 
yalnız bırakmayacağına 
inandığım tüm eş, dost ve 
arkadaşlarıma şimdiden 
sevgilerimi ve saygılarımı 
sunuyorum.

Selamlarımla..
İnş.Müh.Fırat Erişen

Fırat Erişen 
Adaylığını açıkladı
Adı bir süredir Ortaca Belediye Başkan 
Aday Adaylığı için de geçen Fırat 
Erişen geçtiğimiz gün yaptığı yazılı 
açıklama ile adaylığını açıkladı.

Menteşe Belediye Baş-
kanlığı için bu güne kadar 
Umut Barış Baykara, Hakan 
Ünsal ve Mustafa Şahin res-
mi aday adaylığı başvurusu-
nu yaptı.  Bugün gün için-
de Gonca Köksal ile Teslime 
Güven Doğramacı'nın aday 
adaylığı başvurusu yapacak-
ları öğrenildi.  

Mevcut Başkan Bahat-
tin Gümüş, Ali Irgat, Naz-

lı Eren Tepeli, Akif Giray ve 
Yasemin Duygulu ile bir-
likte toplam 10 kişinin aday 
adaylığı başvurusu yapması 
bekleniyor.

CHP Menteşe İlçe Baş-
kanı Nail Kızıl, "Başvuru-
lar 21 Kasım'da başladı. 28 
Kasım akşamı sona erecek. 
Adaylarımıza şimdiden ba-
şarılar diliyorum" dedi.

MENTEŞE BELEDİYE 
BAŞKANLIĞI 
İÇİN 10 İSMİN 
BAŞVURU YAPMASI 
BEKLENİYOR
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Muğla Büyükşehir Belediyesi tara-
fından Bodrum’un yıllardır süren altya-
pı eksiklerinin tamamlanması için baş-
latılan projeler tamamlanıyor. Özellik-
le yarımadanın atıksu sorunun ortadan 
kaldırılması ve kanalizasyon eksikleri-
nin giderilmesi için hayata geçirilen ya-
tırımlar ile kentin yeşili ve mavisinin 
korunması amaçlanıyor. 

Bodrum’da başlatılan dev altyapı ya-
tırımları tamamlanma aşamasına gelir-
ken vatandaşların hizmetlerden yarar-
lanması için bağlantı işlemleri başlıyor.

3 Mahalle İçin Başvurular 
Başladı

Bodrum’da Büyükşehir Belediye-
si tarafından 518 Milyon TL yatırımla 
hayata geçirilen 102 bin metrelik kana-
lizasyon projesinin tamamlandığı böl-
gelerde abonelik işlemleri başlıyor. Ça-
lışmalar kapsamında yaklaşık 100 bin 
metre kanalizasyon çalışması yapılır-
ken Gümüşlük, Koyunbaba ve Geriş 
Mahallelerindeki vatandaşlar 1 Aralık 
2023 tarihi itibariyle kanalizasyon abo-
neliği ve bağlantıları için başvuru yapa-
bilecekler. Vatandaşlar bağlantı işlem-

leri için MUSKİ abone işleri birimle-
ri ve 444 48 01 numaralı çağrı merkezi 
ve www.muski.gov.tr adresinden detaylı 
bilgi alabiliyor. 

Ayrıca bu üç mahalle dışında Tur-
gutreis, Akyarlar, Peksimet, İslamhane-
leri ve Bahçelievler Mahallelerinde de 
kanalizasyon çalışmaları tamamlanma 
aşamasına gelirken en geç 15 Ocak 2024 
tarihine kadar bu bölgelerde de kanali-
zasyon bağlantı işlemlerine başlanacak.

Arıtma Tesisleri Tamamlandı 
ve Hizmete Giriyor

Büyükşehir Belediyesi tarafından 
başlatılan Bodrum’un doğası ve özellik-
le denizlerinin korunması açısından bü-
yük önem taşıyan atıksu arıtma tesisi 
yatırımları da tamamlandı. Bu kapsam-
da 200 bin kişiye hizmet verebilecek ka-
pasiteyle Bodrum’un en büyük arıtma 
tesisi olan Turgutreis İleri Biyolojik atık-
su arıtma tesisinde çalışmalar biterken 
geçici kabul işlemleri bekleniyor. 231 
Milyon TL yatırımla hayata geçirilen te-
sisin sahip olduğu teknolojik donanım 
sayesinde arttığı su yeşil alanında kulla-
nılabilecek.

Ayrıca yine Gümbet ve Gümüş-
lük tesislerini 200 bin kişiye hizmet ve-
rebilecek kapasiteye yükselten yenile-
me projesi de tamamlandı. Geçici ka-
bul işlemleri tamamlanan tesisler çok 
kıs bir süre içinde hizmete girecek. 226 
Milyon 580 Bin TL’ye mal olan proje ile 
Gümbet atıksu arıtma tesisi 3, Gümüş-
lük atıksu arıtma tesisi 4 kat büyütüle-
cek ve MBR sistemiyle kaliteli bir arıt-
ma yapılacak.

Kazı Çalışmasının Yapıldığı 
Bölgelerde Sıcak Asfaltla 

Kaplanıyor
Muğla Büyükşehir Belediyesi altyapı 

yatırmaları sarasında kazı yapılan böl-
gelerin önemli bir kısmında sıcak asfalt 
çalışması yapıyor. Çalışmalar kapsamın-
da Akyarlar, Atatürk Caddesi ve Gazi 
Mustafa Kemal Bulvarında yaklaşık 10 
bin metre sıcak asfalt çalışması yapılır-
ken asfaltlama işlemleri Torba, Yalıka-
vak, Turgutreis, Akyarlar ve Bağla Ma-
hallerinde devam edecek. Büyükşehir 
Belediyesi yetki sorumluluk alanında 
bulunan bölgelerde toplam 26 bin met-
relik sıcak asfalt çalışması yapacak.

Büyükşehir Bodrum’da Tamamladığı 
Kanalizasyon Hatlarını Hizmete Alıyor
Muğla Büyükşehir Belediyesinin Bodrum’da başlattığı dev altyapı yatırımları hizmete 

giriyor. Bu kapsamda Gümüşlük, Koyunbaba ve Geriş Mahallerinde tamamlanan 
kanalizasyon hatları için bağlantı işlemleri 1 Aralık itibariyle başlıyor. 

Geçtiğimiz günler-
de Muğla Tarım ve Or-
man Müdürlüğü’nden isti-
fa eden Barış Saylak, bele-
diye başkan aday adaylığını 
açıklamak için AK Parti İl-
çe Başkanlığı’na geldi. Say-
lak, burada AK Parti İlçe 
Başkanı Emin Çelik, yöne-
tim kurulu üyeleri, partililer, 
STK temsilcileri, muhtarlar 
ve yakınları tarafından kar-
şılandı.

İlçe binasındaki bir gö-
rüşmenin ardından Ha-
cı İlyas Meydanı’na geçil-
di. Burada konuşan AK Par-
ti İlçe Başkanı Emin Çelik, 
AK Parti’den Milas Beledi-
ye Başkan Aday Adayı olan 
tüm isimlere teşekkür etti. 
Milas için değişim vaktinin 
geldiğini söyleyen Çelik, ye-
rel seçimlerde siyasi görüş-
ler yerine hizmete bakılma-
sı gerektiğini belirterek, de-
ğişimin startını verdiklerini 
ifade etti.  

Daha sonra söz alan Ba-
rış Saylak, geçmiş yıllarda 
yaşadıklarından örnek vere-
rek son seçimlerde Milas’ın 
AK Parti hizmetiyle buluş-
masına çok ufak bir mesa-
fe kaldığını söyledi. “Hika-
yemiz yarım kaldı. Milas’ın 
hizmetle tanışması yarım 
kaldı. Milas’ın gerçek pro-
je ve hizmet belediyeciliği 
ile tanışmasına çok az kaldı.” 
diyen Saylak, seçim önce-
si ve seçim döneminde ken-
disinin yanında olan tüm 
AK Parti camiasına teşek-
kür etti.

Seçimin ardından Muğ-
la İl Tarım ve Orman Mü-
dürlüğü görevinde elinden 
gelen her şeyi yaptığını kay-
deden Saylak, “Böyle onur-
lu bir görevi pandemi, savaş, 

deprem, sel gibi felaketlerde 
yapılabilecek işi 4 yıla sığ-
dırdık. Bu süreçle gurur ve 
onur duyuyorum. Bir taraf-
ta 4 yıldan beri adım adım 
gezdiğim Muğla’da binler-
ce gönül dostu Muğla için 
aday olmalı dediler. Ancak 
bu düşünceden sadece Mi-
las için vazgeçtim. Bu ken-
te bir borcum var. Bu bor-
cu ödemek için buradayım. 
Benim için Milas geçmişten 
bu güne bir hayaldir. Geç-
mişte demokrasi istedim di-
ye beni sürgün ederek, mo-
bing ve tacize uğrattılar. An-
cak kimseye kin ve nefret 
beslemiyorum. Muğla’da 4 
yıl boyunca kimseye sen şu-
sun busun demeden hizmet 
ettim.” diye konuştu.

PROJELERİMİZ 
HAZIR

Milas’ı yaşanılabilir bir 
kent haline getirmek için 
projelerinin hazır olduğu-
nu söyleyen Saylak, “Deği-
şim şart, değişimin zama-
nı geldi. Bunun için hiçbir 
sıkıntımız yok. Söz konu-
su Milas’ın daha huzurlu bir 
kent haline gelmesi ise bu-
nu hep birlikte devletimizle 
yapmalıyız.” dedi.

AK Parti’den 5 tane aday 
adayı olduklarını ifade eden 
Saylak, “Barış Saylak ve bu 
teşkilat kitle 2019’da nere-
deyse ucundan döndü. Bi-
zim bir hakkımız yok mu 
arkadaşlar. Yatağan’a bir ba-
kın. Yatağan’da başkan Mus-
tafa Tokgöz ilk seçimde 
kaybetti. Sonra kazandı ve 
Yatağan’a hizmet geldi. Şim-
di sıra Milas’ta… Ben ge-
mileri yaktım geriye dönüş 
yok.” diye konuştu. (kaynak: 
habermilas.com)

Barış Saylak: 
Ben gemileri 
yaktım, artık 
dönüş yok
Barış Saylak, AK Parti İlçe 
Başkanlığında düzenlenen programda 
AK Parti’den Milas Belediye Başkan 
Aday Adaylığını açıkladı. “Ben gemileri 
yaktım artık dönüş yok” diyen Saylak, 
Milas’ı yaşanılabilir bir kent haline 
getirmek için projelerinin hazır olduğunu 
söyledi.

 » Ceylin Şener
Almanya'nın Paris Büyükelçisi iken 

2020 yılında Avrupa Birliği Türkiye De-
legasyonu Başkanlığı görevine atanan 
Büyükelçi Nikolaus Meyer-Landrut ve 
heyeti Muğla Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Dr. Osman Gürün’ü ziyaret etti.

Avrupa Birliği Türkiye Delegasyo-
nu Başkanı Büyükelçi Nikolaus Me-
yer-Landrut Muğla Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Dr. Osman Gürün’ü ziyaret-
te birkaç gündür Muğla’da çeşitli etkin-
liklere katıldıklarını ve korunmuş yapısı, 
tarihi dokusu ile Muğla’yı çok beğen-
diğini söyledi. Büyükelçi Nikolaus Me-
yer-Landrut; “Öncelikle bizleri ağırladı-
ğınız tarihi belediye binanızı ve yapı-
sını çok beğendim. Muğla genelinde 
yapıların korunmuş olması da ayrıca 
güzel. Muğla’da birkaç gündür çeşit-
li etkinliklere katıldık. Özellikle Büyük-
şehir Belediyesi’nin denizleri korumak 
için yaptığı çalışmaları yerinde görme 
fırsatı bulduk ve çok etkilendik. Temiz 
deniz temiz çevre ile mümkün. Atık-
ları ne kadar azaltırsak hem denizle-
ri hem çevremizi korumuş oluruz. Ge-
lecek nesillerin çevre konusunda far-
kındalığının artması çok önemli ve 
doğanın kendini geri getirebileceği-
ni, yenileyebileceğini asla unutmaya-
lım.” dedi. 

Muğla Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Dr. Osman Gürün Muğla’nın tari-
hi dokusu, dantela gibi kıyıları, doğal 
güzellikleri ile çok özel bir şehir oldu-
ğunu söyledi ve bu şehri korumak için 
imardan, çevreye, altyapıdan yenile-
nebilir enerjiye birçok çevreci yatırımı 
hayata geçirdiklerini, daha yaşanabilir 
Muğla’yı geleceğe miras bırakmak is-
tediklerini belirtti. 

Başkan Gürün; “İçinde bulundu-

ğumuz Büyükşehir Belediyesi hizmet 
binası yaklaşık 155 yıllık tarihi bir bi-
na. Burada sizleri ağırlamaktan büyük 
mutluluk duyuyorum. Yaşadığımız şe-
hir Muğla’yı geleceğe koruyarak miras 
bırakmak için çok hassasız. Özellikle 
imar, çevre, altyapı, yenilenebilir ener-
ji konularında büyük projelerimiz var. 
Muğla’nın tarihi dokusunu korumak için 
büyük mücadele veriyoruz. Eski yapıla-
rımızı restore ediyor, geçmişle gelecek 
arasında yaşayan köprü olmasını sağ-
lıyoruz. Muğla’da imar konusunda 2 ve 
4 kat imar izinleri ile nefes alan bir şe-
hir yarattık. Altyapı eksiklerini tamamla-
yarak kanalizasyon ve arıtmaları ile mo-

dern bir şehirde vatandaşlarımızın hu-
zurlu ve mutlu yaşamalarını istiyoruz. 
Örneğin arıtma tesislerimizde arıtılan 
sularımızı yeşil alan sulamalarında kul-
lanarak suyumuzun geri dönüşümü-
nü sağlıyoruz. Sizlerin de inceleme fır-
satı bulduğu kıyılarımızdan teknelerle 
atık topluyoruz. Muğla Akdeniz’e kom-
şu 9 ülkeden daha fazla kıyı uzunluğu-
na sahip, dantela gibi kıyıları olan, ma-
vi yolculuğun başladığı bir şehir. Bu gü-
zellikleri korumak, gelecek nesillere da-
ha yaşanabilir bir Muğla bırakmak için 
var gücümüzle çalışmaya devam ede-
ceğiz” dedi.

AB Türkiye Delegasyonu Başkanı’ndan Başkan Gürün’e Ziyaret 
Avrupa Birliği Türkiye Delegasyonu Başkanı Büyükelçi Nikolaus Meyer-Landrut 
Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Osman Gürün’ü ziyaret etti. 

T.M.M.OB. 
MİMARLAR ODASI MUĞLA ŞUBESİ ORTACA TEMSİLCİLİĞİ

OLAĞAN SEÇİMLİ GENEL KURUL İLANI
 T.M.M.O.B. Mimarlar Odası Ortaca Temsilciliğimizin, 4.Dönem Olağan 
Temsilcilik seçimli toplantısı; aşağıda belirtilen gündem maddeleri çerçevesin-
de 09 Aralık 2023 Cumartesi günü 10.00-17.00 saatleri arasında Terzialiler Ma-
hallesi M. Tayyar Temizel Sokak no:2 daire:14’te bulunan Temsilcilik adresimiz-
de çoğunluğun katılımıyla, çoğunluk sağlanamadığı takdirde ise 16 Aralık 2023 
Cumartesi günü 10.00- 17.00 saatleri arasında çoğunluk aranmaksızın aynı 
adreste gerçekleştirilecektir.
 Odamıza kayıtlı üyelerimize ilanen duyurulur.

MİMARLAR ODASI
ORTACA TEMSİLCİLİĞİ

GÜNDEM:
1. Açılış ve Yoklama.
2. Divan Başkanı ve Kâtip Üyenin seçimi.
3. Saygı Duruşu.
4. Faaliyet raporunun okunması ve görüşülmesi
5. Dilek ve Temenniler
6. Adayların belirlenmesi, tanıtılması ve ilanı,
7. Yeni Temsilcilerin seçilmesi (5 Asıl 5 Yedek)
8. Kapanış

Basın: ILN01940744Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr.’de
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 » Ceylin Şener
Türkiye Sigorta Basket-

bol Süper Ligi’nde mücadele 
eden Çağdaş Bodrum Spor, 
ligin dokuzuncu haftasın-
da Bahçeşehir Koleji ile kar-
şılaştı.

Muğla Menteşe Spor 
Salonu’nda gerçekleşen mü-
cadeleye Dominic Jordan 
Artis, Christopher Trrell 
Warren, Amar Alibego-
vic, Ahmet Düverioğlu, Ja-
ron Tremel Johnson ilk beşi 
ile başlayan Çağdaş Bodrum 

Spor, ligin başından bu yana 
kendisini evindeki maçlar-
da yalnız bırakmaya ve bü-
yük destek aldığı taraftarının 
muhteşem desteğiyle Bahçe-
şehir Koleji karşısında ma-
ça hızlı başladı. İlk periyodu 
16-19 skorla sona eren mü-
cadelenin ilk yarısını Çağdaş 
Bodrum Spor 36-34 Skorla 
rakibinden önde tamamladı.

Salonun tamamını dol-
duran taraftarların ve ekran 
başındaki izleyenlerin he-
yecanla izlediği mücadele-

nin 3. periyodu 53-52 skorla 
tamamlanırken, maçın son 
periyoduna başlandığında 
her iki takımın savunması 
ve ataklarıyla oldukça çekiş-
meli geçen maçın sonunda 
Bahçeşehir Koleji maçı 74–
80 galip tamamladı.

Çağdaş Bodrum Spor 
‘da 21 sayıyla Jaron Tremel 
Johnson, 15 sayıyla Domi-
nik Artis, 11 sayıyla Ahmet 
Düveroğlu, 10 sayı ile Amar 
Alibegovic takımın en sko-
rerer oyuncuları oldular.

Çağdaş Bodrumspor 74
Bahçeşehir Koleji   80

Damla Öğretmenin 
adı sokağa verildi

 » Ceylin Şener
Sağlık İşleri 

Müdürlüğü’ne bağlı uzman 
personellerden oluşan bir 
kadro ile 0 – 3 ay arası 
bebekleri evlerinde ziyaret 
ederek ailelere yenidoğan 
bebek bakımı, anne sütü 
ile beslenme, ek gıdalara 
geçiş, bebeklik aşıları, bebek 
banyosu, bebek masajı, aşılar, 
temel hijyen ve genel sağlık 
hakkında bilgilendirme 
yapan Milas Belediyesi, 
hayata geçirdiği proje ile 
Türkiye genelinde birçok 
belediyeye örnek oldu.

2016’dan bugüne 
Türkiye’ye Örnek Olan Pro-
je…

Projenin hazırlık süre-
ci, kapsamı, içeriği, hedef kit-
lesi, bölgeye ve Milas’a katkı-
sı hakkında bilgi veren Milas 
Belediye Başkanı Muhammet 
Tokat; “Milas sınırları içeri-
sinde ikamet eden yeni bebek 
sahibi olan ailelerimizi ziya-
ret ederek, yeni doğan bebek-
ler için anne ve babaların iz-
leyeceği yolu ve davranışla-
rı gösteren kitap hediye et-
mekteyiz. 

Kitabın yanı sıra vatan-
daşlarımızın yeni doğan be-
beklerine tebrik mesajı içeren 
kutlama kartıyla birlikte do-
ğum sonrası temel bakım ve 
hijyen malzemelerinden olu-
şan ‘hoş geldin bebek’ sepe-

ti de veriyoruz. 2016 yılında 
başlattığımız projemizin geri 
dönüşleri çok olumlu olmak-
la birlikte duyan herkesin ta-
lepte bulunması üzerine ziya-
retlerimize hız kesmeden de-
vam etmekteyiz. Projemiz sa-
dece Milas’a yönelik olmasına 
rağmen farklı şehirlerden de 
tarafımıza talepler gelmekte 
olup, birçok farklı belediyeye 
de projemizin detayları hak-
kında rehberlik yaptık. 

Tüm bu gelişmeleri göz 
önüne aldığımızda, 0-3 ay 
arası yenidoğan bebeklerin 
oluşturduğu hedef kitlesiyle 
örnek bir projeye imza atmış 
olmak bizler için ayrı bir gu-
rur ve onur kaynağıdır” dedi. 

Milas Belediyesi “Hoş Geldin Bebek Projesi” ile 7 yılda toplam 
5 bin 598 aileye ulaştı

Milas Belediyesi 5.598 
bebeğe “hoş geldin” dedi…
Sosyal belediyecilik anlayışı doğrultusunda vatandaşların en 

özel günlerinde yanlarında olmak, onları bilgilendirmek ve 
mutluluklarını paylaşmak amacıyla Milas Belediyesi tarafından 
hayata geçirilen Hoş Geldin Bebek Projesi ile son 4,5 yılda 2 

bin 375 aileye ulaşıldı. Projenin ilk hayata geçtiği 2016 yılından 
bugüne ise 5 bin 598 bebeğe “Hoş Geldin” denildi.

 » Ceylin Şener
Depremde hayatını kay-

beden Damla Öğretmenin 
adı, ailesinin yaşadığı soka-
ğa verildi. 

Yatağan Belediye 
Meclisi’nin aldığı karar-
la, 6 Şubat 2023 tarihinde-
ki Kahramanmaraş merkez-
li depremde hayatını kay-
beden Adıyaman’da öğret-
men olarak görevli Damla 
Çin Yörü’nün adı, ailesinin 
Muğla’nın Yatağan ilçesinde 
yaşadığı Yeni Mahalle 198. 
Sokak’a verildi.

Yatağan Belediye Mecli-
si, Belediye Başkanı Musta-
fa Toksöz’ün başkanlığında 
toplandığı ağustos ayı olağan 
toplantısında, tüm belediye 
meclisi üyelerinin katılımıy-
la, 6 Şubat 2023 tarihinde-
ki Kahramanmaraş merkezli 

depremde eşi ve çocuklarıyla 
göçük altında kalarak haya-
tını kaybeden Adıyaman’ın 
Samsat ilçesindeki Safvan 
Bin Muattal Anadolu İmam 
Hatip Lisesi’nde görevli ma-
tematik öğretmeni Damla 
Çin Yörü’nün adının, anne 
babasının yaşadığı Yeni Ma-
halle 198. Sokak’a verilmesi-
ne karar verildi.

Kararın ardından, 24 Ka-
sım Öğretmenler Günü ne-
deniyle ailesinin yaşadığı 
evin önünde bir tören dü-
zenlendi.

Törende, Damla Çin Yö-
rü, eşi İsmail, çocukları Ta-
rık ile Asya ve depremler-
de hayatını kaybedenler için 
dualar okundu.

Burada konuşan Yatağan 
Kaymakamı Mustafa Em-
re Kılıç ve Belediye Başkanı 

Mustafa Toksöz, 6 Şubat’ta 
yaşanan asrın depremi ola-
rak kabul edilen Kahraman-
maraş merkezli deprem-
de hayatını kaybeden herke-
se ve Yatağanlı Damla Çin 
Yörü ile ailesine Allah’tan 
rahmet dilerken, aileleri-
ne sabır dileyerek, Dam-
la Çin Yörü’nün adının aile-
sinin yaşadığı sokağa verile-
rek sonsuza dek yaşatılacağı-
nı söylediler.

Damla Çin Yörü’nün ba-
bası Muzaffer Çin ise, Yata-
ğan Belediye Meclisi’nin dü-
şünceli hareketinden dola-
yı teşekkür ederek, acıları-
nı paylaşan Yatağan Kayma-
kamı Mustafa Emre Kılıç 
ve Belediye Başkanı Musta-
fa Toksöz ile Belediye Mec-
lisi Üyelerine şükranlarını 
sundu.

 » Ceylin Şener
Milas Belediyesi Kadın ve Aile Hizmetle-

ri Müdürlüğü, Kadına Yönelik Şiddete Karşı 
Uluslararası Mücadele Günü'nde, Milas Cu-
martesi Pazar Yeri ve Selimiye Pazar Yeri’nde 
stant kurarak vatandaşları “6284 Sayılı Aile-
nin Korunması ve Kadına Şiddetin Önlen-
mesine Dair Kanun” hakkında bilgilendirdi. 

Toplumda şiddetin önlenmesi, mağdur 
olan kadınların haklarını bilerek bilinçlen-
dirilip desteklenmesi amacıyla Kadına Yö-
nelik Şiddete Karşı Uluslararası Mücadele 

Günü'nde Milas merkez ve Selimiye’de etkin-
lik düzenleyen Milas Belediyesi, aile içi ve ka-
dına yönelik şiddeti önlemeyi amaçlayan bir 
uygulamaya imza attı.

Esnafa mor balonlar dağıtıldı…
Kadına yönelik şiddetle mücadelede top-

lumsal farkındalık oluşturmak için pazar es-
nafına mor balonlar ve pankartlar dağıtan 
ekipler, parmak boyaları ile kadınların el bas-
kısını alarak “Kadına Şiddete Son” mesajına 
vurgu yaptı.

“Kadına Şiddete Son” diyerek 
mor balon dağıttılar…
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